

## Notice of Villa Cathay Family Council Annual General Meeting 華宮家人委員會週年大會通知

All Villa Cathay Family Members are invited to attend the Annual General Meeting of Villa Cathay Family Council on Saturday, June 26, 2021 at 10AM via Zoom.

華宮家人委員會週年大會將於 2021 年 6 月 26 日 (星期六) 上午 10 時網上舉行，誠邀所有華宮安老院的家人出席。

Zoom Meeting link will be sent closer to meeting date.

網上會議連結將於稍後時間發出。

Election of new Family Council Executives will be held at the meeting.

是次會議將舉行新一屆的華宮家人委員會執行委員會的選舉。

Any Family Members who would like to propose amendments to the Family Council Terms of Reference to be discussed at the Annual General Meeting, please submit your proposal no later than May 15, 2021.

任何家人如希望修訂家人委員會的組織章程，敬希在 2021 年 5 月 15 日之前提交修訂方案，方能在周年大會上作討論。

To obtain a copy of the Villa Cathay Family Council Terms of Reference, please visit <https://villacathay.ca/our-community/family-council/>.

查閱華宮家人委員會組織章程，請到華宮網頁：

<https://villacathay.ca/our-community/family-council/>.

To submit amendments, please:

提交修訂方案，請：

- Send in your suggested amendment to Social Worker Catherine Yau or Agnes Cheung, or  
郵寄更改提議至華宮安老院社工 Catherine Yau 或 Agnes Cheung 代收
- Email to [contact@villacathay.ca](mailto:contact@villacathay.ca)  
或電郵 or email [contact@villacathay.ca](mailto:contact@villacathay.ca)